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PROTOKÓŁ NR XI/2015 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

29 września 2015 roku 
(sala konferencyjna Rady i Zarządu Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 19:10–22:25 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 19:10 stwierdził quorum i otworzył obrady 

XI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. Na sali obrad obecnych było 18 członków Rady.  

Nieobecni: Pan Przemysław Brożek i Pan Józef Jałocha. 

Spóźniła się 1 osoba. 

 

Goście: Pan Bogusław Kośmider Przewodniczący Rady Miasta Krakowa, Mieszkańcy 

Dzielnicy X oraz Prezes i Wiceprezes UKS Szkoła Rajska. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek złożony przez 3 członków Rady  

o wprowadzenie punktu pn. „Wystąpienie Pana Bogusława Kośmidera Przewodniczącego 

Rady Miasta Krakowa” i jego realizację po punkcie nr 3. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy X poddał pod 

głosowanie wnioski do Rady o odstąpienie od terminu 8 dni na przedłożenie 

Przewodniczącemu poniższych projektów uchwał. 

 

Projekt Zarządu 

Druk nr 90 

w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic”  

w 2015 roku.  

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Zarządu. 

Druk nr 91 

w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2016 roku. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 
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Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 92 

w sprawie zaopiniowania projektu zagospodarowania terenu dla inwestycji pn. „Budowa 

obiektów małej architektury w miejscu publicznym” w rejonie ulicy Korpala. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 93 

w sprawie zaopiniowania planów sytuacyjnych budowy oświetlenia na ulicy Siarczki. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 94 

w sprawie zaopiniowania dokumentacji projektowej dla inwestycji pn. 

„Wielopokoleniowy plac zabaw tzw. smoczy skwer przy ulicy Wichrowej w Krakowie”. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Edukacji. 

Druk nr 95 

w sprawie wydania opinii dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie umów najmu części 

powierzchni dachu budynku szkoły położonego przy ulicy Myślenickiej 112,  

z przeznaczeniem na dalszą eksploatację istniejących stacji bazowych telefonii 

komórkowej wraz z urządzeniami sterującymi. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Bezpieczeństwa, Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 96 

w sprawie wydania opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres 

(znak sprawy: ML-02.7123.464.2015.JK). 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Bezpieczeństwa, Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 97 

w sprawie zaopiniowania rozkładu godzin pracy aptek krakowskich obowiązującego  

w 2016 roku. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 
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Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 98 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2015. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 99 

w sprawie korekty uchwały nr IV/40/2015 r. z dnia 10 lutego 2015 r. w sprawie wniosku 

do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych 

przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2015 – 2017 z późn. zm.  

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 100 

w sprawie korekty uchwały nr VI/56/2015 z dnia 27 kwietnia 2015 r. w sprawie: wniosku 

do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę 

Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2015 – 2016.  

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Sportu. 

Druk nr 101 

w sprawie wydania opinii dotyczącej wydzierżawienia części nieruchomości 

zlokalizowanej w rejonie ulicy W. Bełzy i ulicy Nad Fosą.  

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt porządku obrad  

z uwzględnieniem przyjętych ww. wniosków. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Porządek obrad został przyjęty w następującym kształcie: 

 

Porządek obrad 

XI sesji   

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

29.09.2015 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie  porządku obrad XI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 
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3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Wystąpienie Pana Bogusława Kośmidera Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa. 

5. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 88 

w sprawie wydania opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego w budynku przy ul. Komuny Paryskiej w Krakowie na następny 

okres (znak sprawy: ML-02.7123.343.2015.JK).  

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 

Druk nr 89 

w sprawie wydania opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu pomieszczenia 

tymczasowego położonego w budynku przy ul. Komuny Paryskiej w Krakowie na 

następny okres (znak sprawy: ML-02.7123.441.2015.JK).  

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 

Druk nr 90 

w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic”  

w 2015 roku. 

/projekt Zarządu/ 

Druk nr 91 

w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2016 roku. 

/projekt Zarządu/ 

Druk nr 92 

w sprawie zaopiniowania projektu zagospodarowania terenu dla inwestycji pn. „Budowa 

obiektów małej architektury w miejscu publicznym” w rejonie ulicy Korpala. 

/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 93 

w sprawie zaopiniowania planów sytuacyjnych budowy oświetlenia na ulicy Siarczki. 

/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 94 

w sprawie zaopiniowania dokumentacji projektowej dla inwestycji pn. 

„Wielopokoleniowy plac zabaw tzw. smoczy skwer przy ulicy Wichrowej w Krakowie”. 

/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 95 

w sprawie wydania opinii dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie umów najmu części 

powierzchni dachu budynku szkoły położonego przy ulicy Myślenickiej 112,  

z przeznaczeniem na dalszą eksploatację istniejących stacji bazowych telefonii 

komórkowej wraz z urządzeniami sterującymi. 

/projekt Komisji Edukacji/ 

Druk nr 96 

w sprawie wydania opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres 

(znak sprawy: ML-02.7123.464.2015.JK). 

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 

Druk nr 97 

w sprawie zaopiniowania rozkładu godzin pracy aptek krakowskich obowiązującego  

w 2016 roku. 

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 
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Druk nr 98 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2015. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 99 

w sprawie korekty uchwały nr IV/40/2015 r. z dnia 10 lutego 2015 r. w sprawie wniosku 

do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych 

przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2015 – 2017 z późn. zm.  

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 100 

w sprawie korekty uchwały nr VI/56/2015 z dnia 27 kwietnia 2015 r. w sprawie: wniosku 

do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę 

Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2015 – 2016.  

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 101 

w sprawie wydania opinii dotyczącej wydzierżawienia części nieruchomości 

zlokalizowanej w rejonie ulicy W. Bełzy i ulicy Nad Fosą.  

/projekt Komisji Sportu/ 

6. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

7. Oświadczenia i komunikaty.         

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z X sesji Rady Dzielnicy 

X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z X sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Wystąpienie Pana Bogusława Kośmidera Przewodniczącego Rady Miasta 

Krakowa. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Bogusławowi Kośmiderowi Przewodniczącemu Rady 

Miasta Krakowa. 

 

Pan Bogusław Kośmider wymienił zadania z terenu Dzielnicy X, które zostały wprowadzone 

do Budżetu Miasta Krakowa oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej. Następnie 

poinformował, iż rozpoczął rozeznawanie możliwości wprowadzenia do Budżetu Miasta 

Krakowa i Wieloletniej Prognozy Finansowej poniższych zadań z terenu Dzielnicy X: 

 Modernizacja ul. Niewodniczańskiego. 

 Modernizacja ul. Bochnaka. 

 Modernizacja ul. Taklińskiego. 

 Budowa placu zabaw w os. Kosocice. 

 Budowa szkoły na Klinach. 

Następnie podziękował Radzie i Zarządowi Dzielnicy X za zaangażowanie w kwestie 

związane z realizacją zadań wprowadzonych do Budżetu Miasta Krakowa. 
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W dalszej części wystąpienia poruszył kwestie związane z organizacją spotkań 

przygotowujących mieszkańców do przyszłorocznej edycji Budżetu Obywatelskiego tak, aby 

frekwencja w głosowaniu była jak największa. Następnie poruszył sprawy: wdrożenia 

nowego elementu partycypacji tzw. „inicjatywy lokalnej” oraz spotkania z przedstawicielami 

Dzielnic w kwestii dobrych praktyk w zakresie delegowania radnych.  

 

Pan Przewodniczący podkreślił, że ilość inwestycji na terenie Dzielnicy X realizowana ze 

środków miejskich jest bardzo duża. 

 

Mieszkaniec osiedla Swoszowice poruszył kwestię zmiany miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego w osiedlu Swoszowice. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Bogusław Kośmider, Mieszkaniec osiedla Swoszowice, Pan Andrzej Jończyk, Pan 

Bogumił Bania, Pan Przewodniczący, Pan Bogusław Kośmider, Mieszkaniec osiedla 

Swoszowice, Pan Przewodniczący, Pan Bogumił Bania. 

 

Mieszkanka osiedla Swoszowice poruszyła kwestię monitoringu w siedzibie Rady Dzielnicy 

X. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Bogusław Kośmider, Mieszkanka osiedla Swoszowice, Pan Przewodniczący. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 5 Projekty uchwał Rady. 
Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, 

Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 88 

w sprawie wydania opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego w budynku przy ul. Komuny Paryskiej w Krakowie na następny 

okres (znak sprawy: ML-02.7123.343.2015.JK).  

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Bezpieczeństwa, Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały. Pan Przewodniczący otworzył 

dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za (jednogłośnie). 

Uchwała nr XI/87/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, 

Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 89 

w sprawie wydania opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu pomieszczenia 

tymczasowego położonego w budynku przy ul. Komuny Paryskiej w Krakowie na 

następny okres (znak sprawy: ML-02.7123.441.2015.JK).  

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Bezpieczeństwa, Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych. 
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Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały. Pan Przewodniczący otworzył 

dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Adam Rymont, Pan Andrzej Balicki. 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono pojęcie lokalu tymczasowego. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 19-głosów za (jednogłośnie).  

Uchwała nr XI/88/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Zarząd. 

Druk nr 90 

w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic”  

w 2015 roku. 

Pan Przewodniczący odczytał niniejszy projekt uchwały i uzasadnił jego przygotowanie. 

Następnie otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszy 

projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Uchwała nr XI/89/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Zarząd. 

Druk nr 91 

w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2016 roku. 

Pan Przewodniczący odczytał niniejszy projekt uchwały i uzasadnił jego przygotowanie. 

Następnie otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszy 

projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Uchwała nr XI/90/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 92 

w sprawie zaopiniowania projektu zagospodarowania terenu dla inwestycji pn. „Budowa 

obiektów małej architektury w miejscu publicznym” w rejonie ulicy Korpala. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

  

Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła poprawka 

jego autorstwa, którą odczytał i uzasadnił jej przygotowanie. Następnie otworzył dyskusję.  
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W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Przewodniczący, Pan Bogumił Bania, Pan Dominik Galas, Pan 

Bogumił Bania, Pan Marcin Szewczyk, Pan Adam Rymont, Pan Andrzej Drąg. 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono jakie są koszty ww. inwestycji oraz zaznaczono, iż warto 

przeznaczyć więcej środków, aby wykonana inwestycja miała wyższy standard. Następnie 

uzasadniono potrzebę wykonania projektowanego placu zabaw. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał zgłoszoną poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

  

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Uchwała nr XI/91/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 93 

w sprawie zaopiniowania planów sytuacyjnych budowy oświetlenia na ulicy Siarczki. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

  

Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła poprawka 

autorstwa Pana Andrzeja Jończyka.  

 

Pan Andrzej Jończyk odczytał złożoną poprawkę. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

zgłoszoną poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

  

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Uchwała nr XI/92/2015 została podjęta. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 94 

w sprawie zaopiniowania dokumentacji projektowej dla inwestycji pn. 

„Wielopokoleniowy plac zabaw tzw. smoczy skwer przy ulicy Wichrowej w Krakowie”. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

  

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Przewodniczący, Pan Tadeusz Murzyn, Pan Bogumił Bania, Pani 

Agnieszka Pogoda-Tota, Pan Artur Markiewicz, Pan Przewodniczący, Pani Jadwiga Szarek, 

Pan Dominik Galas, Pan Przewodniczący, Pan Marcin Szewczyk, Pan Przewodniczący, Pani 

Jadwiga Szarek, Pan Artur Markiewicz, Pan Przewodniczący, Pan Adam Rymont, Pan 

Andrzej Drąg, Mieszkaniec osiedla Rajsko, Pan Wojciech Liszka, Pan Przewodniczący, Pan 

Bogumił Bania, Mieszkanka osiedla Swoszowice. 

 

Podczas dyskusji Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż na niektórych osiedlach w Dzielnicy X 

występuje problem ze znalezieniem terenu gminnego pod budowę placu zabaw. Jednocześnie 

podkreślił, iż jest szansa, aby z budżetu MPO sp. z o.o. wybudować plac zabaw w osiedlu 

Kosocice. Zaznaczył również, iż ostatnio wybudowany został plac zabaw w osiedlu Jugowice 

ze środków w ramach budżetu obywatelskiego. Na zakończenie dodał, iż smoczy skwer 

zostanie sfinansowany ze środków Budżetu Miasta Krakowa. 

Następnie omówiono problemy związane z budową placu zabaw w osiedlu Wróblowice. 

Podkreślono także, iż jest działka gminna w osiedlu Rajsko, na której jest możliwość budowy 

placu zabaw. Zaznaczono także, iż place zabaw są zarówno w osiedlu Kosocice, jak i osiedlu 

Soboniowice. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały. 

  

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 

Uchwała nr XI/93/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Edukacji. 

Druk nr 95 

w sprawie wydania opinii dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie umów najmu części 

powierzchni dachu budynku szkoły położonego przy ulicy Myślenickiej 112,  

z przeznaczeniem na dalszą eksploatację istniejących stacji bazowych telefonii 

komórkowej wraz z urządzeniami sterującymi. 

Pan Przewodniczący oddał głos Pani Annie Żurad Przewodniczącej Komisji Edukacji. 

 

Pani Anna Żurad przeczytała niniejszy projekt uchwały. 

  

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 

Uchwała nr XI/94/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, 

Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 96 

w sprawie wydania opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres 

(znak sprawy: ML-02.7123.464.2015.JK). 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Bezpieczeństwa, Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały. Pan Przewodniczący otworzył 

dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Uchwała nr XI/95/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, 

Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 97 

w sprawie zaopiniowania rozkładu godzin pracy aptek krakowskich obowiązującego  

w 2016 roku. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Bezpieczeństwa, Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały. Pan Przewodniczący otworzył 

dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Uchwała nr XI/96/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 98 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2015. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Uchwała nr XI/97/2015 została podjęta. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 99 

w sprawie korekty uchwały nr IV/40/2015 r. z dnia 10 lutego 2015 r. w sprawie wniosku 

do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych 

przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2015 – 2017 z późn. zm.  

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Uchwała nr XI/98/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 100 

w sprawie korekty uchwały nr VI/56/2015 z dnia 27 kwietnia 2015 r. w sprawie: wniosku 

do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę 

Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2015 – 2016.  

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za (jednogłośnie). 

Uchwała nr XI/99/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Sportu. 

Druk nr 101 

w sprawie wydania opinii dotyczącej wydzierżawienia części nieruchomości 

zlokalizowanej w rejonie ulicy W. Bełzy i ulicy Nad Fosą.  

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Andrzejowi Łatce. 

 

Pan Andrzej Łatka przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Andrzej Łatka, Pan Marcin Szewczyk, Pan Bogumił Bania, Pan 

Przewodniczący, Pan Andrzej Drąg, 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono, iż opiniowana dzierżawa dot. działki znajdującej się  

w Zarządzie Zieleni Miejskiej. Wyjaśniono również, iż dzierżawa dotyczy tylko i wyłącznie 

UKS Szkoła Rajska. Odniesiono się również do wpisu na jednym z portali społecznościowych    

Mieszkańca osiedla Swoszowice.  
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Pan Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 

 

(po przerwie) 

 

Pan Przewodniczący wznowił obrady i oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka odczytał wpisy umieszczone na jednym z portali społecznościowych. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Mieszkaniec osiedla Swoszowice, Pan Przewodniczący, Pani Angelika 

Kuczaj, Pan Andrzej Jończyk, Pan Bogumił Bania, Pan Andrzej Drąg, Pan Dominik Galas, 

Pan Wojciech Liszka, Pan Andrzej Łatka, Mieszkanka osiedla Swoszowice, Mieszkaniec 

osiedla Rajsko, Pan Jan Mikuła. 

 

Podczas dyskusji zaznaczono, iż ww. wpis ma charakter pomówienia. Mieszkaniec osiedla 

Swoszowice przeprosił za przedmiotowy wpis umieszczony na jednym z portali 

społecznościowych.  

 

Po zakończonej dyskusji Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały.  

 

Głosowanie: 13-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się. 

Uchwała nr XI/100/2015 została podjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 6 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chce zabrać głos. 

 

Pan Artur Markiewicz poruszył kwestię wydzierżawienia działki UKS Szkoła Rajska 

zaznaczając, iż powinno znaleźć się kompromis pomiędzy UKS, a KS Rajsko. 

 

Pan Przewodniczący w odniesieniu do wypowiedzi Pana Artura Markiewicza podkreślił, iż 

zasadnym jest wspieranie w pierwszej kolejności klubów w których trenują dzieci, a KS 

Rajsko ma jedną sekcję seniorów. 

 

Pan Adam Rymont zaprosił na organizowane wycieczki po Krakowie z przewodnikiem. 

Następnie poprosił radnych, aby każdy wskazał w swoim osiedlu dwa miejsca, na których 

mogą zostać umieszczone tablice informacyjne. 

 

W dyskusji w sprawie tablic informacyjnych udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Adam Rymont. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię wyczyszczenia i zmodernizowania tablic już 

istniejących. Wyjaśniono, iż nowe tablice będą pełnić funkcję zamykanych gablot.   

 

Pani Jadwiga Szarek podziękowała za środki przyznane na remont klubu OKK Wróblowice  

i zaprosiła na organizowaną imprezę w tej placówce w dniu 15 października br. 

 

Pan Bogumił Bania ponownie przywołał temat wydzierżawienia działki przez UKS Rajsko. 
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W dyskusji udział wzięli: 

Wiceprezes UKS Rajsko, Pan Artur Markiewicz, Wiceprezes UKS Rajsko, Pan 

Przewodniczący, Pan Bogumił Bania. 

 

Podczas dyskusji omówiono problemy jakie miały miejsce w KS Rajsko. 

 

Mieszkanka osiedla Swoszowice poruszyła kwestię zabierania głosu przez mieszkańców na 

sesjach, powołując się na zapisy w: Statucie Dzielnicy X Swoszowice oraz innych 

obowiązujących przepisach. 

 

Pan Przewodniczący nawiązując do wypowiedzi mieszkanki zaznaczył, iż każdemu chętnemu 

do zabrania głosu na sesji Rady Dzielnicy X się to umożliwia. 

 

Prezes UKS Rajsko podziękował za przeznaczoną przez Radę Dzielnicy X dotację, 

zapewniając, że wszystko idzie w dobrym kierunku i w klubie znajduje się grupa ludzi 

chętnych do pracy. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 7 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Marcin Szewczyk odniósł się do nieprawdziwego wpisu jednego z radnych na portalu 

społecznościowym. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Wojciech Liszka, Pan Dariusz Rejek, Pan Andrzej Drąg, Pan 

Dominik Galas, Pan Dariusz Rejek, Pan Przewodniczący, Pan Bogumił Bania, Pan Artur 

Markiewicz, Pan Marcin Szewczyk, Pan Wojciech Liszka, Pan Andrzej Balicki, Pan Andrzej 

Drąg.  

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż na następnej sesji będzie do wypełnienia formularz,  

na którym każdy radny będzie mógł podać formę kontaktu do udostępnienia mieszkańcom. 

 

Następnie Pan Przewodniczący zasygnalizował, iż wpłynęło pismo z Wydziału Kształtowania 

Środowiska UMK dot. obwieszczenia o wydaniu decyzji o uwarunkowaniach 

środowiskowych dla skupu złomu stalowego zaznaczając, iż każdy z radnych otrzyma 

przedmiotowe pismo drogą elektroniczną. 

   

Wobec braku chętnych do dalszych wypowiedzi Pan Przewodniczący zakończył sesję 

słowami „Zamykam XI sesję Rady Dzielnicy X Swoszowice” zwołaną na 29 września 2015 r. 

na godz. 19.00. 

 

Koniec sesji godzina 22:25.  

 

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 


